



Date: 18 March 2024

التاريخ: 18 مارس 2024

List of Board Nominees

Please find below the list of board nominees for Al Jazeera Steel Products Co SAOG Board of Directors for the new term of office and a brief of their profiles:

1. Sheikha Amal Suhail Bahwan Al Mukhaini

Madame Amal Bint Bahwan is currently Vice-Chairperson of SUHAIL BAHWAN GROUP HOLDING COMPANY, with extensive experience in managing the companies within the Suhail Bahwan Group.

She also is the Chairperson of the Board of Directors of National Bank of Oman SAOG., Al Jazeera Steel Products Co SAOG, Al Afia Healthcare Development and Investment Co SAOC, and DHL Global Forwarding Co. LLC.

Also, she serves as a member of the Board Members of the following companies Oman Oil Marketing Co SAOG and National Pharmaceutical Industries SAOC. In addition, she serves as a member of Board of Trustees of "Silatech Institution".

She is the first Omani lady whose photo was published on the cover of Forbes Middle East. She is consistently ranked among the most influential women in the Middle East by Forbes Middle East and in the list of the most powerful Arab women during the last five years.

She holds a Master Degree in Administration and BA in Education from Sultan Qaboos University.

2. Mr. Ali Ahmed Ali Bahwan Al Mukhaini

Mr. Ali Bahwan was an Engineer with Leonardo Aircraft in Varese, Italy since April 2021 with a prominent role in the strategic planning and initiation of new R&D projects, in particular from the aspect of sustainability.

Mr. Ali Bahwan also has various past enriching experiences with reputable companies such as Steyr Mannlicher in Austria, Oman India Fertilizer Co.

قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة

تجدون أدناه قائمة المرشحين لعضوية مجلس إدارة شركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.ع.ع. للانتخابات الجديدة وملخص عن سيرتهم الذاتية:

1. الشيخة أمل بنت سهيل بهوان المخينية

تشغل الفاضلة/ أمل سهيل بهوان منصب نائب رئيس مجلس إدارة مجموعة سهيل بهوان القابضة وهي تتمتع بخبرات واسعة في إدارة الشركات على نطاق مجموعة شركات سهيل بهوان.

كما تشغل أيضاً منصب رئيس مجلس إدارة كل من: البنك الوطني العماني ش.م.ع.ع وشركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.ع.ع. وشركة العافية للتطوير والإستثمار الصحي ش.م.ع.م. وشركة دي اتش ال جلوبل فوروردنج وشركاه ش.م.م.

كما تشغل عضوية مجلس إدارة كل من: شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع.ع والشركة الوطنية للصناعات الدوائية ش.م.ع.م، بالإضافة الى عضوية مجلس أمناء "مؤسسة سيلاتك".

هي أول إمراة عمانية نشرت صورتها على غلاف مجلة فوربس الشرق الأوسط. وحلت باستمرار ضمن قائمة النساء الأكثر تأثيراً في الشرق الأوسط وضمن قائمة أقوى النساء العربيات خلال السنوات الخمس الماضية وفقاً لتصنيف مجلة فوربس الشرق الأوسط.

حاصلة على ماجستير في الإدارة، وبكالوريوس في التربية من جامعة السلطان قابوس.

2. الفاضل علي بن أحمد بن علي بهوان المخيني

كان يعمل الفاضل علي بهوان كمهندساً في شركة ليوناردو للطائرات في فاريزي ببيطاليا منذ أبريل 2021 مع دور محوري في التخطيط الاستراتيجي وتنفيذ مشاريع البحث والتطوير الجديدة بالذات من ناحية الاستدامة.

كما يتمتع الفاضل علي بهوان بالعديد من الخبرات السابقة مع شركات مرموقة مثل شتاير مانليخر في النمسا، والشركة



JAZEERA STEEL

حديد الجزيرة

SAOC, Suez Tractabel Operation & Maintenance Oman LLC in Oman.

العمانية الهندية للأسمدة ش.م.ع.م، والسويس تراكتابل للتشغيل والصيانة عمان ش.م.م في عمان.

Mr. Bahwan holds a Mechanical Engineering degree MEng (hons) from the University of Bath, United Kingdom.

يحمل الفاضل بهوان درجة الماجستير في الهندسة الميكانيكية من جامعة باث بالمملكة المتحدة.

3. Ms. Amna Ahmed Ali Bahwan Al Mukhaini

3. الفاضلة آمنه بنت أحمد بن علي بهوان المخيني

Ms. Amna Bahwan is currently the Deputy CEO of Inventure Group Holding Company Limited in the DIFC, one of the largest façade companies in Dubai.

تشغل الفاضلة آمنه بهوان حالياً منصب نائب الرئيس التنفيذي لشركة مجموعة إنفنتشر القابضة المحدودة في مركز دبي المالي العالمي، إحدى أكبر شركات الواجهات في دبي.

Before that, she worked with Auditoire Events Management from 2021 to 2024 as a Strategic Planner.

قبل ذلك، عملت مع Auditoire Events Management من 2021 إلى 2024 كمخطط استراتيجي.

Ms. Amna Bahwan also has various past enriching experiences with reputable companies such as Suhail Bahwan Group Holding LLC, National Bank of Oman (NBO) SAOG, Al Maha Printing Co. LLC, Takaful Oman Co. SAOG and COWI & Partners Co. LLC.

كما تتمتع الفاضلة آمنه بهوان بالعديد من الخبرات السابقة مع شركات مرموقة مثل مجموعة سهيل بهوان القابضة ش.م.م، والبنك الوطني العماني ش.م.ع.ع، وشركة المها للطباعة ش.م.م، وشركة تكافل عمان ش.م.ع.ع، وشركة كوي وشركاه ش.م.م.

Ms. Bahwan holds an Accounting and Finance diploma from the University of Bradford and has an ACCA qualification from Professional Level. She also completed a Circular Economy and Sustainability Strategies Certification from Judge Business School at Cambridge University.

الفاضلة بهوان حاصلة على دبلوم المحاسبة والمالية من جامعة برادفورد وحاصلة على مؤهل جمعية المحاسبين القانونيين من المستوى المهني. كما أكملت شهادة الاقتصاد الدائري واستراتيجيات الاستدامة من كلية جادج للأعمال في جامعة كامبريدج.

4. Mr. Rahul Kar

4. الفاضل راهول كار

Mr. Rahul Kar is a Chartered Accountant and is currently working as the Financial Advisor to the Chairman of Suhail Bahwan Group Holding LLC.

الفاضل راهول كار محاسب قانوني، وهو يعمل حالياً مستشاراً مالياً لرئيس مجلس إدارة مجموعة سهيل بهوان القابضة ش.م.م.

Mr. Kar is a Director and Nomination & Remuneration Committee member of Oman United Insurance Company SAOG.

كما أن الفاضل راهول كار عضو مجلس إدارة وعضو لجنة الترشيحات والمكافآت في شركة العمانية المتحدة للتأمين ش.م.ع.ع.

5. Mr. Abdul Kader Darwish Al Balushi

5. الفاضل عبدالقادر درويش البلوشي

Mr. Abdul Kader has over 43 years of experience in the banking sector out of which 25 years with Bank Muscat SAOG in various managerial positions before retiring as General Manager-Credit Policy & Planning.

الفاضل عبدالقادر لديه خبرة تزيد عن 43 سنة في مجال القطاع المصرفي، منها 25 سنة لدى بنك مسقط ش.م.ع.ع شغل خلالها العديد من المناصب الإدارية قبل تقاعده كمدير عام لسياسة وتخطيط الائتمان.

The Quality Standard in Steel

ذات المواصفات عالية الجودة

Al Jazeera Steel Products Co. SAOG
Suhar Industrial City, PO Box 40, Suhar 327, Sultanate of Oman
Tel: (968) 267 51763/4/5, Fax: (968) 267 51766
E-mail: contact@jazeerasteel.com, Website: www.jazeerasteel.com
C.R.No.:1550438



شركة الجزيرة للمنتجات الحديدية ش.م.ع.ع
مدينة صحر الصناعية ص.ب. 40 الرمز البريدي 327 صحر - سلطنة عمان
هاتف: 267 51763/4/5 (968) فاكس: 267 51766 (968)
بريد إلكتروني: contact@jazeerasteel.com
ص.ت: 1550438



He holds a master's degree in business administration from Heriot-Watt University, UK and CPA from Oregon State Board of Accountancy, USA.

حصل الفاضل عبد القادر على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة هيريوت وات بالمملكة المتحدة وشهادة محاسب قانوني مُعتمد من مجلس المحاسبة بولاية أوريغون في الولايات المتحدة الأمريكية.

6. Mr. Shihab Salim Al-Barwani

6. الفاضل شهاب سالم البرواني

Mr. Shihab Al Barwani holds B.Eng. (Hons) in Instrumentation and Control System Engineering from UK (1987) with over 40 years of experience in oil and gas industry, both in Oman and internationally.

حاصل على بكالوريوس في الهندسة (مع مرتبة الشرف) في مجال هندسة الأجهزة وأنظمة التحكم من إحدى جامعات المملكة المتحدة (سنة 1987)، وهو يتمتع بخبرة تزيد عن 40 سنة في صناعة النفط والغاز، سواء في سلطنة عُمان أو خارجها.

Mr. Shihab has worked with Petroleum Development Oman in diverse roles and held position of Senior VP Project Delivery and HSSE at OQ. Additionally, Mr. Shihab is also a Director at Galfar Engineering & Contracting SAOG.

عمل الفاضل شهاب البرواني لدى شركة تنمية نفط عُمان حيث اضطلع بعدة أدوار وشغل منصب نائب الرئيس الأول لتسليم المشاريع والصحة والسلامة والأمن والبيئة في شركة النفط العمانية "أوكيو". كما تولى الفاضل/ شهاب منصب عضو مجلس إدارة شركة جلفار للهندسة والمقاولات ش.م.ع.

7. Mr. Mahmood Mohammed Salim Al-Aamri

7. السيد محمود محمد سالم العامري

Mr. Mahmood Salim Al-Aamri holds Bachelor of Engineering (B.Eng.) Mechanical Engineering - Sunderland University, United Kingdom and MSC in Industrial Engineering from Sultan Qaboos University with more than 30 years of experience in the Oil and Gas industry and management of large-scale Integrated Engineering and Tourism Complex projects and Asset Management.

حاصل على بكالوريوس الهندسة الهندسة الميكانيكية - جامعة سنديرلاند، المملكة المتحدة ودرجة الماجستير في الهندسة الصناعية من جامعة السلطان قابوس مع أكثر من 30 عامًا من الخبرة في صناعة النفط والغاز وإدارة مشاريع المجمعات الهندسية والسياحية المتكاملة واسعة النطاق وإدارة الأصول.

Mr. Mahmood has worked in various senior positions with Petroleum Development Oman, The Wave, Oman Gas Company and presently working with OQ as VP Project Center of Excellence.

عمل الفاضل محمود في العديد من المناصب العليا في شركة تنمية نفط عمان، والموج، وشركة الغاز العمانية، ويعمل حاليًا في أوكيو كنائب رئيس مركز التميز للمشاريع.



المفوض بالتوقيع / Authorised Signatory